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ANNOUNCEMENT    ̶ ADJOURNMENT OF OGM DUE TO ABSENCE OF QUORUM 
فر النصاب القانوني ااعلان بشأن تأجيل اجتماع الجمعية العامة العادية لعدم تو  

____________________________________________________________________________________________ 
 

 

Result of OGM dated 27th September 2022 

 
We would like to announce that the Ordinary General Meeting (“OGM”) of Bahrain Middle East Bank B.S.C. (the 

“Bank” or “BMB”) that was scheduled for 27th September 2022 did not meet the required legal quorum, therefore 

the OGM has been adjourned to the 2nd meeting scheduled on Tuesday, 4th October 2022 at the same venue 

and time that was initially specified in the Shareholders’’ invitation that was issued by the Kingdom of Bahrain’s 

Ministry of Industry and Commerce (“MOIC”) in accordance with Article )198( of the Commercial Companies Law. 

 

 

 

 

 مقرر كان   لذيا  اجتماع الجمعية العامة العاديةنتيجة 
 
   ا
 

 2022سبتمبر  27 تاري    خ ف

 
الذي "(  BMBوالشرق الأوسط ش.م.ب. )"البنك" او "البحرين  لبنك   ("OGM") نود أن نعلن عن اجتماع الجمعية العامة العادية

إلى  الجمعية العامة العادية  اجتماع تأجيل  تم    الذ  المطلوب،لم يستوف النصاب القانوني    2022سبتمبر    27كان من المقرر عقده في  

وزارة    من  الموجهة  مساهمينلادعوة  الذي تم تحديده في    كان والوقتالمفي نفس    2022أكتوبر    4الاجتماع الثاني المقرر يوم الثلاثاء  

 .التجارية الشركات من قانون (198) رقم وفقًا للمادةالصادرة  ("MOIC") بمملكة البحرين الصناعة والتجارة
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